
VaBS-NYTT 1/2025 ı 1

Innkalling til 
årsmøte

Årsmøte- 
dokumenter

Temamøte 
i mars

01 | 2025MEDLEMSBLAD FOR VENNER AV BÆRUM SYKEHUS

FO
TO

: P
E

R
 W

. S
C

H
U

LZ
E

Medlemsblad for  Venner av Bærum Sykehus



VaBS-NYTT 1/2025 ı 2

Ansvaret for ambulansetjenesten i Asker og Bærum ligger i dag hos Oslo Universitetssykehus (OUS). 

Vestre Viken HF(VVHF) har flere ganger fremmet 
ønske om å overta dette ansvaret, i 2011, 2013, 2017, 
2020 og nå i en siste runde initiert av Helse Sør – Øst 
RHF. Dette vil gi en bærekraftig utvikling og økonomi  
gjennom bedre strukturer, oppgavedeling og tverr-
faglig samarbeid.  

Dette støttes fullt og helt av Venner av Bærum 
sykehus.

Argumentene for en overføring er mange:
• Dagens organisering bryter med de regionale og 

nasjonale målene om at pasientene skal forholde 
seg til EN helsetjeneste i et sykehusområde, 
og at tjenestene skal henge godt sammen 
med færrest mulig ledd. Delt ansvar gir ulike 
rapporteringssystem, ulike prosedyrer og 
bestillingssystemer med manglende felles 
styringssystem for å ivareta pasientsikkerheten

• Samhandling og planlegging internt rundt 
helhetlige pasientforløp generelt, og barn 
spesielt, er utfordrende når det nest største 
sykehuset i helseområdet har annen ambulanse og 
Akuttmedisinsk kommunikasjonssentral (AMK). 

• Delt ansvar gjør at kommunene må inngå avtaler 
om samordning av beredskapsplaner med begge 
helseforetak, og begge helseforetak må være 
representert i kommunenes beredskapsråd.

• Den todelte løsningen gjør det vanskeligere for 
Bærum sykehus(BS) å levere på de overordnede 
styrende dokumenter.

Hvorfor todelingen er uheldig for Bærum sykehus: 
• Økt kompleksitet og risiko med ambulanse-

tjenester som hører til to ulike helseforetak 

• Manglende mulighet til å utnytte intensivkapasitet 
i VVHF ved kapasitetsutfordringer ved Bærum 
sykehus 

• Risiko ved ulike kliniske scoringssystemer for 
å identifisere hvor syk pasienten er. VVHF har 
et felles scoringssystem for alle sykehus og 
ambulanser. Det reduserer risiko for pasienter ved 
overganger. OUS har valgt andre scoringssystem, 
noe som øker risikoen for BS   

• Stor risiko for at man ikke kan støtte hverandre på 
tvers i VVHF i en beredskapssituasjon som krever 
transport av pasienter fra BS til øvrige sykehus i 
Vestre Viken  

• VVHF sin fleksible kapasitetsutnyttelse, som 
bestemmes fra time til time, i forbindelse med 
sykehuset i nettverk, kan ikke utnyttes med todelt 
løsning

• VVHF har vært nødt til å organisere egen 
kuvøsetransport over eget budsjett fra BS til 
Drammen sykehus da OUS kun vil frakte syke 
nyfødte som skal til Oslo  

• Problemer med å få ambulanse til akutt fødende 
som må til andre sykehus i VVHF fordi det er fullt 
på BS

Dersom VVHF tar over ambulansetjenesten vil VVHF 
øke antall ambulanser i Asker og Bærum, samt bygge 
ny ambulansestasjon i grenseområdet på Lysaker. Det 
blir en mere effektiv utnyttelse av ambulanseressurser 
og ytterligere styrking av beredskapen. Alt tilsier også 
at utrykningstiden vil bli styrket.

VESTRE VIKEN HF MÅ FÅ  
ANSVARET FOR 
AMBULANSETJENESTEN  
TIL BÆRUM SYKEHUS

Stig Grydeland 
Leder Venner av Bærum sykehus
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INNKALLING
ÅPENT
TEMAMØTE 
OG ÅRSMØTE
2025 

Bærum sykehus,  
auditoriet 

Onsdag 26. mars 2025  
kl. 18.00

VELKOMMEN!

Første del av årsmøtet er et temamøte 
med tittel:

NYTT SYKEHUS I DRAMMEN  
– hvordan blir behandlings-
tilbudet på Bærum sykehus?
Det nye sykehuset i Drammen blir åpnet i 
2025. Dette er bra også for befolkningen 
i Asker og Bærum. Noe spenning kan 
imidlertid knytte seg til hva dette betyr for 
befolkningen i Asker og Bærum.
Administrerende direktør Lisbeth 
Sommervoll VVHF og klinikkdirektør Trine 
Olsen BS vil sammen fortelle oss hvordan 
det framtidige sykehustilbudet vil bli.

DAGSORDEN PÅ ÅRSMØTET
1. Konstituering av årsmøtet med valg av 

møteleder, referent, og ett medlem som 
skal underskrive årsmøtereferatet

2. Årsberetning 2024
3. Regnskap og revisjonsberetning 2024
4. Fastsettelse av kontingent for 2026
5. Valg av styreleder, styremedlemmer, 

revisor og valgkomite.
6. Forslag til behandling på årsmøtet

NOTER:
Sak 2 og 3: Vedlagt og finnes også på 
hjemmesiden www.vabs.no
Sak 4: Styret foreslår kontingenten 
opprettholdt på samme nivå
• Enkeltmedlemmer kr 250
• Familiemedlemskap kr 400
• Foreninger/bedrifter kr 1 500
Sak 5: Valgkomiteens innstilling til valg 
av styreleder, styremedlemmer og revisor 
legges fram på årsmøtet.
Styret foreslår gjenvalg av:
Valgkomite Ragnar Lien, Tor Chr. Bakken 
og Bjørn Frodahl for ett år
Sak 6: Det er ikke kommet inn forslag fra 
medlemmene til behandling på årsmøtet

STYRET I VaBS: 
Leder: Stig Grydeland 
Tlf.: 995 86 713 
sgrydela@online.no

STYREMEDLEMMER: 
Beate Keyser Frølich 
Tlf: 957 43 342 
beatefrolich@gmail.com

Joar Nybo 
Tlf.: 481 74 399 
joarny@online.no

Sonja Wiencke Welde 
Tlf.: 971 82 590 
Sonjawwelde@gmail.com

Kari Seljelid  
Tlf.: 951 18 335 
kariseljelid@hotmail.com

Harald Sævareid 
Tlf.: 909 51 947 
haralds@afk.no 

VALGKOMITE: 
Leder: Ragnar Lien 
Tlf.: 450 03 364
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1 INNLEDNING

Aktivitetene i Venner av Bærum sykehus har i 2024 
vært om lag på nivå med 2023. Årsmøtet i 2024 ble 
avholdt i tråd med vedtektene.    

2 STYRET

Styret har i perioden bestått av:

• Stig Grydeland, leder

• Kari Brodin Seljelid, nestleder 

• Beate Keyser Frølich

• Sonja Wiencke Welde

• Joar Nybo

• Harald Sævareid

Torild Røren stilte ikke til gjenvalg i 2024.  

Harald Sævareid har vært redaktør av VaBS-nytt. 
Kari Brodin Seljelid har vært nestleder, medlem i 
redaksjonskomiteen og referent fra styremøter og 
årsmøte. 

Beate Keyser Frølich har vært ansvarlig for søknader 
om økonomisk støtte til opplæring og til utstyr.

Sonja Wiencke Welde har hatt ansvaret for 
flygelspillere, minnegaver og sykehusverter i 
samarbeid med Bærum sykehus.  

Joar Nybo har hatt ansvaret for budsjett,  
regnskap og medlemsregister.  

3 STYRETS ARBEID

3.1 Styret

Til sammen ble det avholdt 7 styremøter i 2024 med 
46 saker på dagsorden. 

Av saker styret har vært opptatt kan nevnes

• 100 års jubileum Bærum sykehus.

• Kvinnehelse

• Fødetilbudet ved Bærum sykehus

• Utvikling av tilbudet innen ryggkirurgi

• Formidling av forskningsresultater

Det har vært avholdt et styreseminar med sikte på 
prioritering av tiltak og arbeidsfordeling. Arbeidet i 
foreningen vår er frivillig, flere i styret er yrkesaktive 
og det har vært viktig å finne en rimelig fordeling av 
arbeidsoppgaver mellom medlemmene som også er 
tilpasset kompetanse og interesse. 

Alt styrearbeid skjer nå på StyreWeb og det 
arbeides videre med å bygge opp det elektroniske 
dokumentarkivet. Arbeidet med å utvikle våre digitale 
plattformer har hatt oppmerksomhet og har det 
fortsatt. Målsettingen er høyere aktivitet i 2025. 

3.2 Kontakten med sykehuset

Det har vært avholdt flere møter med 
sykehusets ledelse og det er etablert gode 
kommunikasjonskanaler med viktige kontaktpersoner 
på sykehuset. Dette gjelder både Vestre Viken 
helseforetak og Bærum sykehus.

Representanter fra Venner av Bærum sykehus har 
deltatt på forskjellige arrangementer og seminar i regi 
av sykehuset.

ÅRSBERETNING 
2024
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3.3 Sandvika byfest

Venner av Bærum sykehus hadde stand alle dager. 
Fin anledning til å fremheve både foreningen vår og 
sykehuset vårt.  

3.4 Media

Det er skrevet innlegg i Budstikka om flere av de 
sakene styret har arbeidet med. Kontakten med 
Budstikka er god.

3.5 Flygelspillere 

Det er nå 4 faste pianister som spiller på flygelet 
i resepsjonen etter en turnus.  De får et honorar 
for dette av Venner av Bærum sykehus. Dette 
er et miljøtiltak til glede for pasienter, ansatte 
og pårørende. Pianistene  fikk alle en blomst til  
jul fra Venner av Bærum sykehus som takk for 
engasjementet.

3.6 Sykehusverter  

Det er nå 21 sykehusverter og 6 tilkallingsvikarer 
som gir praktisk hjelp til pasienter, pårørende og 
besøkende.  Det er for øyeblikket ikke behov for flere.  
Turnus blir nå laget av Venner av Bærum sykehus.  

Det blir arrangert to samlinger årlig, sommer- og 
juleavslutning som Venner av Bærum sykehus støtter 
økonomisk.  

3.7 Velferd 

Det ble gitt to store blomsteroppsatser i resepsjonen 
til jul. Æresmedlemmer fikk også en blomsterbukett. I 
tillegg ble det også gitt blomster til pianistene.

3.8 Medlemmer 

Pr. 31.12.24 hadde vi 1541 betalende medlemmer 
som enkeltmedlemmer, familiemedlemmer eller 
organisasjoner, en nedgang på 138 fra 2023. Vi fikk 
28 nye medlemmer i 2024. Vi hadde i tillegg 67 
frimedlemmer og 2 æresmedlemmer.

3.9 Kurs

Det ble også i 2024 innvilget mange søknader fra 
ansatte på Bærum sykehus om deltagelse til kurs 
og kompetansebygging.  Det var områder innenfor 
medisin, kirurgi, anestesi, intensiv, fysioterapi, 
gynekologi, operasjon og digitale kurs. I tillegg 
fagdager og konferanser. 

4 REDEGJØRELSE OM ÅRSREGNSKAPET 

4.1 Inntekter 

Inntektene består blant annet av 
medlemskontingenter kr 453 444 (en nedgang på 
kr 28 906 fra 2023)  og minnegaver i forbindelse 
med begravelser og bisettelser kr 57 750. Vi har i 
2024 mottatt testamentariske donasjoner fra Gerd 
Jorunn Undalls dødsbo på kr 4 667 000 og fra Grete 
Navestads dødsbo på kr 200 000. 

Ved utgangen av 2024 var det ubetalt 
medlemskontingent på til sammen kr 29 050, se også 
note i regnskapet. Dette etter at medlemmene har 
fått faktura og 2 purringer i løpet av året.
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4.2 Driftskostnader 

Den største driftskostnaden er trykking og porto for 
medlemsbladet VBS-Nytt med 

Kr 94 296. Det ble utgitt 2 medlemsblad i 2024,  
mot 3 tidligere år. Honorar til styre og revisor 
utbetales ikke.

4.3 Kurs til ansatte på Bærum sykehus

Venner av Bærum sykehus har i 2024 utbetalt  
kr 106 302 til 33 ulike helsefaglig kurs for 
helsepersonell. 

4.4 Annen støtte og bidrag til Bærum sykehus 

I 2024 har Venner av Bærum sykehus bevilget  
kr 428 818 som økonomisk støtte til 6 ulike 
anskaffelser og tiltak ved Bærum sykehus. 

5 STYRETS VURDERING

Styret vurderer tilstanden i Venner av Bærum 
sykehus som god. Foreningen har en sunn økonomi. 
Donasjoner har i 2024 vært på et særlig høyt nivå.  

Styret ser det imidlertid et klart behov for å arbeide 
videre med medlemsverving og langsiktig finansiering 
av virksomheten. Medlemsmassen blir stadig eldre og 
avgang er større enn tilgang. 

For 2025 vil styret særlig være opptatt av 3 saker:

• Utvikling av strategiske satsningsområder i tråd 
med sykehusets prioriteringer.

• Budsjettsituasjonen og vedlikeholdsprosjekter 
ved Bærum sykehus.

• Medlemsverving og langsiktig finansiering.  

Venner av Bærum sykehus  
takker for gave gitt til minne om:

Arne Suleng

 Stig Grydeland, leder Beate Keyser Frølich

 Joar Nybo Harald Sævareid

 Kari Brolin Seljelid Sonja Wiencke Welde

Bærum, 26. mars 2025
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RESULTATREGNSKAP 2024

Venner av Bærum sykehus
Budsjett

Inntekter 2024 2023 2024
Medlemskontingenter 453 444 482 350 450 000
Momskompensasjon 24 796 28 696 25 000
Gaver og donasjoner 4 951 349 361 976 50 000
Sum inntekter 5 429 589 873 022 525 000

Driftskostnader
Møtekostnader 4 030 3 171 10 000
Blomster/gaver 5 720 14 905 15 000
Kontorrekvisita 1 848 2 888 5 000
Porto 647 879 1 000
Telekostnader 2 048 2 032 2 000
Kurs og reisekostnader 0 195 0
Gebyr bank og begravelsbyrå 7 207 8 741 9 000
Aviser/annonser 5 663 7 718 9 000
StyreWeb, regnskap og medlemsregister 18 242 18 712 20 000
Medlemsbladet VaBS-Nytt 94 296 150 292 157 000
Brosjyrer/markedsføring 14 722 15 905 10 000
Sum driftskostnader 154 422 225 438 238 000

Kurs og bidrag til Bærum sykehus
Kurs for personell ved Bærum sykehus 106 302 118 349 150 000
Bidrag til Bærum sykehus 428 818 229 442 250 000
Sum kurs og bidrag til Bærum sykehus 535 120 347 791 400 000

Sum kostnader, kurs og bidrag til BS 689 542 573 229 638 000

ORDINÆRT RESULTAT 4 740 047 299 793 -113 000

Finansinntekter
Renteinntekter 282 872 172 069 200 000
Sum finansinntekter 282 872 172 069 200 000

ÅRSRESULTAT 5 022 919 471 862 87 000

Anvendelse av årsresultat
Overført egenkapital 5 022 919 471 862 87 000
SUM DISPONERT 5 022 919 471 862 87 000

Resultatregnskap
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BALANSE 2024
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REVISORS BERETNING
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TEMAMØTE NYE 
DRAMMEN SYKEHUS

Onsdag 26 mars kl. 18.00 kommer Lisbeth 
Sommervoll, administrerende direktør for 
Vestre Viken Helseforetak og Trine Olsen, 
klinikkdirektør på Bærum sykehus til åpent 
møte på Bærum sykehus. Tema er nettopp 
nye Drammen sykehus. Benytt denne 
anledningen til å få siste informasjon og 
spørre etter mer. 

Temamøtet holdes i auditoriet på Bærum 
sykehus

BAKGRUNN

I april dette år starter den første innflytningen i nye 
Drammen sykehus. Det er mer enn fem år siden 
gravingen av tomten startet, enda lengre siden 
planene for sykehuset ble lagt. Hvis alt går etter 
planen, skal innflytting være ferdig 5 oktober. 

Sykehuset blir på 122 000 kvadratmeter med mulighet  
for utbygging av ytterligere 40 000 kvadratmeter. 
Mer enn 4000 mennesker vil ha sitt daglige arbeidssted  
her, for å gi en sammenlikning har Bærum sykehus 
rundt 2300 ansatte. Nye Drammen sykehus får 
550 døgnplasser pluss rundt 250 rom til poliklinisk 
behandling.

Etter planen skal det bli enkel ankomst med tog 
til Brakerøya stasjon, og det legges opp til gode 
bussforbindelser og sykkelveier. 

Nye Drammen sykehus har så langt en prisprognose 
på 14 milliarder kroner, det er en budsjettsprekk på 
2,4 milliarder. Det er nettopp dette som har engasjert 
og bekymret venner av Bærum sykehus. Budsjetter 
som sprekker er ikke noe nytt eller overraskende. Hvor 
pengene skal tas fra er alltid grunn til bekymring. Vil 
budsjettsprekk føre til redusert aktivitet på vårt eget 
sykehus? Krav om 15 prosent egenfinansiering kan 
bety at også budsjettsprekk fører til kutt i sykehusets 
driftsbudsjett.

Lisbeth Sommervoll

Trine Olsen
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VENNEFORENINGEN

Venner av Bærum sykehus skal være en aktiv pådriver og opinionsleder overfor lokale, 
regionale og nasjonale helsemyndigheter for å styrke Bærum sykehus. Vi skal bidra til at 
Bærum sykehus sikres tilstrekkelige ressurser til vedlikehold og utvikling av sykehusets 
bygninger og utstyr, og videreutvikle et godt faglig medisinsk miljø for å levere 
helsetjenester av høy kvalitet,

Vi skal initiere og støtte omsorgs- og trivselstiltak 
for pasienter og pårørende ved Bærum sykehus. 
Venneforeningen skal skaffe midler til pasientrettede 
tiltak og kompetanseheving for ansatte ved Bærum 
sykehus. I spesielle tilfeller også bidra til anskaffelse 
av medisinsk og teknisk utstyr.

I året som gikk bidro venneforeningen med drøye 
105 000 kroner til kursbidrag for ansatte ved Bærum 
sykehus. Vi bidro også med nesten 430 000 kroner 
til pasientrettede tiltak og styrket sykehuset med 
medisinteknisk utstyr. Dette er en viktig del av 
venneforeningens arbeid og vi har stor tro på at det 
er har stor betydning.

Venneforeningen ber alltid om en sluttrapport fra 
alle som mottar støtte til kurs om konferanser. 
På den måten får vi et godt innblikk i lærings- og 
motivasjonsutbytte deltakerne får. Det er hevet over 
enhver tvil at det bidrar til en økt faglig kompetanse 
hos de vi støtter med kursavgifter.

Bærum sykehus har en faglig veldig sterk 
forskningsavdeling. Det er nok med på å styrke 
sykehuset faglig og øke de ansattes ønsker om faglig 
oppdatering og tilegning av ny kunnskap. 

Ansatte kan få dekket utgifter til kurs og konferanser 
på inntil 5000 kroner. Venneforeningen er stolte av 
å kunne bidra med ressurser til kurs innen de fleste 
fagområder. Vi er trygge på at dette øker trivsel og 
kompetanse.

Vi har gitt støtte til kurs og seminarer om pasient-
sikkerhet, fedmedager, osteporoseforum og hånd- 
terapi, samt  fagkonferanse innen anestesi, intensiv-
behandling, ortopedi og idrettsmedisin.

Underveis i all støtte har det vært viktig å følge 
byggingen av nye Drammen sykehus nøye. Vi har 
tro på at det gjør en forskjell at en venneforening 
alltid har et blikk på de politiske avgjørelser som kan 
påvirke driften av sykehuset.

Nye Drammen sykehus
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Returadresse: VaBS - Venner av Bærum sykehus, Søndre Gjettum 22, 1346 Gjettum

Foreningen er interessegruppe for pasientene og 
arbeider for at Bærum sykehus opprettholdes 
og videreutvikles som et ledende og moderne 

akuttsykehus med spesialfunksjoner.

Kan du blant dine venner, naboer eller familie, 
finne en/noen som kan tenke seg å bli medlem i  

Venner av Bærum sykehus?

Kontingenten pr år er
Enkeltmedlem kr 250,-

Familiemedlemskap kr 400,-
Foreninger/bedrifter/org. kr 1.500,-

  

Innmelding
Medlemmets/familiemedlemmets/foreningens/
bedriftens/organisasjonens
Navn  
Adresse  
Postnr./sted  
Tlf.  
E-post  

Sendes:  
Medlemsregisteret Venner av Bærum sykehus,

Søndre Gjettum 22, 1346 Gjettum. 
Du kan også ringe tlf. 916 45 961, eller sende e-post 

til venner.abs@gmail.com. Eller benytte giro/nettbank 
til kto. 5130 05 83885. Husk navn og adresse.

MEDLEMSKAP I VaBS?REDAKTØRENS 
YTRING
Venner av Bærum sykehus ønsker dere alle et fortsatt  
riktig godt 2025.  Vi lever i en urolig tid, både økonomisk  
og militært. Det vi alle trodde var sikkert, har vist seg 
å ikke å være det likevel.  

Nye Drammen sykehus nærmer seg, noe som skaper 
glede og kanskje usikkerhet for mange. Glede i 
den forstand at det er et nytt og moderne sykehus 
tilrettelagt for moderne drift. Usikkerhet fordi det 
nye er ukjent, og kanskje kan svekke Bærum sykehus 
økonomisk. Bærum sykehus er velfungerende og har 
høy faglig kompetanse, noe forskningsdagene på 
sykehuset har vist til fulle. Venneforeningens bidrag til 
kurs og fagkonferanser for de ansatte håper vi styrker 
sykehusets faglige tilbud. Bidrag til medisinskteknisk 
utstyr og tiltak for økt pasienttrivsel blir viktig også i 
året som kommer

Husk temamøtet i forkant av årsmøtet. Der vil du få 
svar på det du lurer på om nye Drammen sykehus og 
mye mer.

VISJON 

Bevare og styrke Bærum sykehus som et  
nasjonalt ledende sykehus med akutt- og 
spesialfunksjoner.

VERDIER 

Respekt – Mot – Bry seg – Handlekraft

MÅL 

1. Være en politisk uavhengig interessegruppe 
 for pasienter og pårørende ved Bærum 
 sykehus

2. Være en aktiv pådriver og opinionsleder 
 overfor lokale, regionale og nasjonale helse- 
 myndigheter for å styrke Bærum sykehus

3. Bidra til at Bærum sykehus sikres tilstrekkelige 
 ressurser til vedlikehold og utvikling av 

  sykehusets bygninger og utstyr, og videre- 
 utvikle et godt faglig medisinsk miljø for å  
 levere helsetjenester av høy kvalitet

4. Sikre faglig stedlig ledelse på alle avdelinger  
 på Bærum sykehus

5. Bidra til å styrke Bærum sykehus omdømme  
 og rolle

6. Initiere og støtte omsorgs- og trivselstiltak for 
 pasienter og pårørende ved Bærum sykehus

7. Skaffe midler, primært til pasientrettede tiltak 
 og kompetanseheving for ansatte ved Bærum 
 sykehus

8. I spesielle tilfelle bidra til anskaffelse av 
 medisinsk og teknisk utstyr

9. Aktiv informasjon til medlemmer av Venner  
 av Bærum sykehus 

Les om Venner av Bærum sykehus på vabs.no og på Facebook

VENNER AV BÆRUM SYKEHUS


